
 

 

Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: tirsdag den 13. september 2022 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Solveig 

Referent: Lena  

Mad: ingen 

Afbud: Henriette 

FØRST – FOTO AF ALLE BESTYRELSESMEDLEMMER 

1. Tidspunkt 16.45 – 16.50 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

2. Tidspunkt 16.50 – 17.20 

Nyt fra: 

 Elevrådet 
Der er dannet nyt elevråd. De har hængt plancher op med hvem det er. Det er svært for 
dem at være med fysisk til bestyrelsesmøderne. Måske kan de være med virtuelt. 
 

 Formanden 
o Årshjul: TB reviderer årshjulet for fællesbestyrelsen og sender det ud til 

medlemmerne. 
o Fremsendelse af dagsorden: fremadrettet Solveig som gør det. 

- Elevtal/børnetal 

- Trivsel  
(begge punkter kommer med på dagsorden hver gang). 

o Dialog-møder (d. 23. nov. 2022 kl. 19-21) formanden og daginst.leder deltager 
o Folkeskolernes Samråd (gerne to forældre repræsentanter som deltager. Dato er 

ikke kommet endnu) 
o Skiftende mødeleder fra møde til møde, (i alfabetisk orden) 
o Seminar/introkursus for nye medlemmer d. 19/9 kl. 17.30-20.45 (fire tilmeldte) 
o Rundvisning på skole og i børnehus næste møde 

 Forældrevalgte 
o Klatretræ på børnehavens legeplads 

Det skal markeres hvor højt de må klatre. 

 Personalet:  
o Stauning skole (medarbejderrep.) 



 

 

karavane tur for de yngste klasser og team building 4. klasse med Borris, 
Faster/Astrup, Rækker Mølle og Skolen i Skjern. 6. kl er på bornholm.  
Alle er kommet godt i gang efter ferien. 

Fokus på trivsel. Lærerne har fået oplæg. I klasserne har der været forskellige tiltag. 
Forældremøder. Motionsuge på tværs ml. børnehaven onsdag og torsdag i uge 41. 
Der har været meget larm pga byggeri af gavlen. 

 
Idrætslærerne vil gerne have sparring med bestyrelsen ang. bad efter idræt. 
”plejer” at bade fra 2. klasse. Oplever nu at der efterlyses mange særhensyn. Da 
flere børn er forlegne over at bade med andre. Også kulturelle hensyn. Punktet 
kommer på dagsorden til næste møde. 

o Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) er kommet godt i gang efter ferien. Alle har 
lige skullet finde hinanden, da der er blevet rykket rundt i grupperne på både børn 
og voksne, vuggestuen har lavet en lille gruppe med de største børn 
”Brumbasserne” 
Alle har arbejdet med Naturen Uge, der er blevet bygget fælder til biller, lavet natur 
mænd, duftet, smagt og rørt ved naturen.  

 Ledelsen:  
o Dagtilbudsleder 

Der har været sommerfest med god opbakning. Der er arbejdsaften den 21.9. det er 
en mindre børnehave gruppe og mange vuggestuebørn. Der skal kigges med 
kreative øjne på de fysiske rammer, da børnetalsprognosen fortsætter med mange 
vuggestuebørn i hele 2023. vi har fået ansat flere nye personaler. Der bliver sat nyt 
puslebord op med plads til flere. 

o Skoleleder  
Der er afholdt forældremøder. Har været rart at få sat ansigter på forældrene. Der 
er nu 97 elever. Men børnetallet er generelt nedadgående i kommunen. 
Antallet af åbent hus dage er ændret. Der vil være færre dage. For at gøre det 
nemmere for de mindre årgange. Der er blevet lavet et skolegårds billede med alle 
elever. Synliggør fællesskabet. Der vil blive hængt en personale oversigt op ved 
begge indgange. 
 

 
Til orientering: 

3. Tidspunkt 17.20 – 17.40 

TB – Nu og fremover med Stauning Helhed - økonomi/budgetter 

 Thorkild har gennemgået budget, børnetal og berettet om perspektiverne. 

Til orientering: 

4.  Tidspunkt 17.40 – 18.00 

TB - Anti-mobbe-strategi + Procedure i tilfælde af vold 

Anti-mobbe strategi skal drøftes på et ekstra møde. Solveig melder en dato ud. 

Til drøftelse: 



 

 

5. Tidspunkt 18.00-18.15 

TB – sti og gavl efter nedrivning af Sognegården 

Der er bevilget penge til en stil rundt om skolen. Forslag: kan vi male en blå cykelsti ind til 

skolegården, så alle ved hvor børnene skal gå. Thorkild drøfter det med Ivan. 

Vi skal undersøge om vi kan få sponsorater (evt via støtteforeningen) til et skilt på gavlen. 

Til drøftelse:   

6. Tidspunkt 18.15-18.30 

Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget 

Thorkild og evt en repræsentant fra bestyrelsen tager med til næste møde.   

Til orientering/drøftelse: 

7. Tidspunkt 18.30-18.45 

Eventuelt 

Henriette ønsker at træde ud af bestyrelsen. En af suppleanterne skal træde til i stedet. 

Til orientering/drøftelse: 


